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Betreft: Schriftelijke vragen van D66 - waarschuwingsbalken tunnels/viaducten 

 

Geacht college, 

 

Zo’n dertig meldingen per jaar over tunnel-incidenten in Maastricht. Vrachtauto’s die zich vastrijden in 

tunnels en viaducten. Wisselende hoogtes, als 2.90 meter, 3.30 meter of 3.50 meter maken de situatie 

extra ingewikkeld. Bij de tunnel in de Scharnerweg en voor het viaduct in de Bemelerweg ontbreken de 

waarschuwingsbalken, gek genoeg. De Scharnertunnel en het viaduct tussen de wijken Nazareth en 

Limmel zijn populair. Maar ook berucht! Regelmatig rijden er zich vrachtauto’s en bestelbusjes klem.  

D66 maakt zich zorgen over de (verkeer)veiligheid, de technische gebreken/schade aan bruggen en 

viaducten. Daarom hebben wij de volgende vragen. 

 

1. Jaarlijks krijgt de gemeente Maastricht zo’n dertig meldingen over tunnel-incidenten. Kunt u ons 

een overzicht toesturen om welke incidenten bij welke tunnels of viaducten het gaat?  

2. Op welke wijze bent u op de hoogte dat er bij diverse tunnels of viaducten de rood-witte 

dwarsbalken kapot zijn gereden of volledig ontbreken? 

3. Bij zowel de Scharnertunnel als bij het lage viaduct in de Bemelerweg zijn geen rood-

witte dwarsbalken aanwezig. Kunt u ons aangeven waarom deze waarschuwingsbalken 

ontbreken? Bent u van plan deze alsnog aan te brengen en op welke termijn kunt u 

dit realiseren? 

4. Momenteel onderzoekt u een alternatief voor de rood-witte dwarsbalken.  

Experts pleiten voor een rood stoplicht met sensoren. Als een te hoog voertuig doorrijdt, ziet de 

bestuurder een rood verkeerslicht met een alarmgeluid.  

Wat is hier uw mening over? 



 

5. Het is voor chauffeurs niet altijd duidelijk wat de doorrijhoogte is van een tunnel of viaduct. 

Welke maatregelen treft u om de aanwijzingen via verkeersborden te verbeteren?  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Paul van de Kandelaar, burgerlid 

Bert Jongen, raadslid 

D66 Maastricht 


